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    Interpelacja– dotyczy: wykupu z bonifikatą mieszkań komunalnych 
                            z ulic: Chrobrego, Pobożnego, Poniatowskiego i Przeskok

Panie Prezydencie, 

zwrócili  się do mnie o pomoc(podczas dyżuru radnej  i  telefonicznie)  mieszkańcy kamienicy przy

ul. Chrobrego 3, chcący wykupić po preferencyjnej cenie zajmowane lokale komunalne. Wskazana

kamienica  znajduje  się  w  obszarze  objętym  rewitalizacją  a  wszystkie  lokale  należą  do  gminy.

Ponieważ  rewitalizacja  była  finansowana  ze  środków  zewnętrznych  -  gł.  funduszy  unijnych  

ale  i  miejskich,  najemcy  byli  wielokrotnie  informowani,  że  będą  mogli  wykupić  mieszkania  po

upływie co najmniej  pięciu lat,  potem ten okres przedłużono do lat  dziesięciu.  Takie zastrzeżenia

wynikały  z  zapisów  podjętej  w  2008  roku  uchwały  Rady  Miejskiej  i  późniejszych  zmian  w  tej

uchwale. Kiedy jednak 10 lat od prac rewitalizacyjnych upłynęło w czerwcu br. na złożone przez

siebie  wnioski  otrzymali  odpowiedź,  że  31  sierpnia  wydał  Pan  Zarządzenie  nr  508/PM/2022  

o  umieszczeniu  tych  lokali  w  wykazie  mieszkaniowego  zasobu  Gminy  Legnica.  

Proszę o odpowiedź, jakie były kryteria typowania tych lokali, ile ich jest łącznie -podane są tylko

numery  budynków  i  bram  wejściowych,  czy  tam  gdzie  jest  wielu  chętnych  do  wykupu-w  tej

kamienicy była to większość najemców(ok. 90%) pozbawienie ich takiej możliwości jest zasadne.  

Proszę  też  o  informację  jakie  inne  czynniki  mogą  wpłynąć  na  zmianę  wydanego  w  sierpniu

zarządzenia i załącznika z wytypowaną listą. 

Z  poważaniem
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